
 
 

 

Koliko puta mi se desilo da sanjam, a ne secam se sna ! Srecom, Rio sam budan sanjao. Svaki sekund, mi 

ostaje u amanet, dok sam ziv; kao otelotvorenje vrhunca sportske srece, teskog rada, puno odricanja do 

trenutka kada sam krocio u Marakanazinjo, i shvatio. Da se snovi ostvaruju, i da snovi na javi ipak 

postoje.  

Olipijske igre, Brazil, Rio de Janeiro 2016 su sigurno najspektakularniji sportski dogadjaj u svetu. Razloga 

za dvostruku srecu sam imao na pretek. Nase devojke su donele radost celoj naciji. A ja sam bio srecnik 

da ih uzivo bodrim, radujem se i kao sudija ucestvujem.  

 

 

 

A sve  je krenulo neocekivano. Naizgled jednostavan put preko Rima do Rija, i problem  na prvoj stanici. 

Let u Rimu otkazan za celih 12 casova. Srecom brzo je proslo. Nisam bio sam, jer je slican problem 

zadesio i nekolicinu kolega. Ujutru, po planu. 11 sati 45 minuta, preko okeana, i pravo u Olimpijski grad. 

Vidljiva guzva vec po izlasku iz aviona, obavezna akreditacija i put do hotela . Tik uz Kopokabanu, i Beach 

Volley arenu. Ogroman prometni bulevar, na zimskom Suncu Rija i plus 25 u 23 h .  

Neocekivano, imali smo gotovo dva dana za odmor i relaksaciju. Iskoristili da posetimo znamenitosti Rija 

i druzenje. Nominovane sudije za turnir bili su : Susana Maria Jativa Rodrigues (Spanija), Heike Kraft 



(Nemacka), Joo Hee Kang (Juzna Koreja), Patricia Rolf (Usa), Ibrahim Al Naama (Katar), Nasr Shaban 

(Egipat), Mohamad Shamiri (Iran), Taoufik Boudaya (Tunis), Juraj Mokry (Slovacka), Andrey Zenovic 

(Rusija), Fabricio Pasquali (Italija), Piotr Dudek (Poljska), Arturo Di Giacomo (Belgija), Hernan 

Casamiquela (Argentina), Paolo Turci (Brazil), Rogerio Espiqualski (Brazil), Deny Sespedes (Dominikanska 

Republika),Luis Macias (Meksiko), Liu Jiang (Kina) i ja.  

Clanovi sudijske komisije bili su: Hassan Mohamed (Egipat), Songsak Chareonpong (Tajland),  Willy 

Paredes(Argentina) i  Jose Ramon Perezvento (Portoriko). 

 

 

 

Sam turnir je bio izvanredan. Dvorana Marakanazinjo gotovo uvek ispunjena, u fantasticnoj atmosferi 

bilo je pravo zadovoljstvo biti ucesnik. Mi smo u Brazil stigli u top sudijskoj formi. Kroz dva obavezna 

seminara (za mene su to bili u Tokiju i Poljskoj, izvestaje ste imali prilike da pogledate), prakticno smo 

sva bitna pitanja detaljno obradili. Nejasnoca zaista nije bilo, sto je turnir i pokazao. Na nama je bilo da 

nauceno primenimao, i sprovedemo u delo (nove tehnologije, celendz id). Naravno komisija je od nas 

uvek trazila maksimum, i zaista moram da kazem, da je zaista vazilo da se i gledanjem puno nauci . Prvi 

put u mojoj karijeri, sudjenje je gotovo bilo uniformno. Gotovo podjednak kriterijum odigravanja, gotovo 

podjednak pristup kontroli ponasanja igraca i clanova strucnog staba, i bez dvosmislenih odluka kod 

donosenja celendz odluka. Zaista smo svi disali Olimpijske Igre ! 



Na turniru sam bio delegiran na utakmicama : 

07.08.2016. Rusija - Kuba (m), I sudija 

07.08.2016. Argentina - Iran (m), rezervni (challenge) sudija 

08.08.2016. Koreja - Rusija (ž), rezervni (challenge) sudija 

09.08.2016. Italija - USA (m), I sudija 

11.08.2016. USA - Brazil (m), II sudija 

12.08.2016. Portoriko - Holandija (ž),challenge sudija 

13.08.2016. Argentina - Kuba (m), II sudija 

14.08.2016. Japan - Argentina (ž), rezervni sudija 

14.08.2016. Rusija - Brazil (ž), challenge sudija 

15.08.2016. Poljska - Kuba (m), I sudija 

16.08.2016. cetvrtfinale, Brazil - Kina (ž), II sudija 

 17.08. 2016. cetvrtfinale, Brazil - Argentina (m), I sudija 

20.08.2016. polufinale, Rusija - Brazil, II sudija 

Sest utakmica dnevno nije omogucavalo vise sastanaka, sastali smo se (tri puta), na kome su sudije imale 

priliku da iznesu svoja zapazanja, i da zajednicki diskutujemo, o utakmicama na kojima smo bili 

delegirani. Najvise se paznje poklanjalo detaljnim analizama, same igre. Sta je bilo dobro, sta treba 

unaprediti. Uglavnom nejasnoce smo otklanjali, jer je jako bitno bilo da nastupamo sa jasnim 

instrukcijama.  

 



Na kraju zelim da se zahvalim Odbojkaskom Savezu Srbije,Udruzenju Odbojkaskih Sudija Srbije i svim 

kolegama i prijateljima koji su bili uz mene . Veliko hvala, i jos jedanput BRAVO ZA NASE FANTASTICNE 

REPREZENTATIVKE. Bila mi je cast da Vas bodrim. 

Srdacno, 

Vladimir Simonovic 


